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[00:00:04:17 - 00:00:22:16] 
Ulf: Tisdag igen och välkommen säger jag till dig som lyssnar på vår podd Vår, vad ska vi 
kalla det för, allmän bildande samhällspodd från Östhammars kommun. Den heter Inblick 
Östhammar och Ulf Andersson heter jag. Jag har med mig Elin Dahm.  
 
 
[00:00:22:23 - 00:00:23:05] 
Elin: Hej hej!  
 
 
[00:00:23:13 - 00:00:25:04] 
Ulf: Hur har din vecka har varit?  
 
 
[00:00:25:16 - 00:00:26:16] 
Elin: Alldeles strålande.  
 
 
[00:00:27:12 - 00:00:27:22] 
Ulf: Vad bra!  
 
 
[00:00:29:02 - 00:00:34:22] 
Ulf: Vi har ju slagit in efter sommaren. Här har vi slagit in lite grand på natur och det har 
varit.  
 
 
[00:00:34:23 - 00:00:36:05] 
Elin: Mycket djur här ett tag. Ja.  
 
 
[00:00:37:04 - 00:00:45:17] 
Ulf: Vi har pratat viltvård och vi har pratat om vildsvin och vi pratade också om fiskar och 
fiskare.  
 
 
[00:00:46:05 - 00:00:49:17] 
Elin: Och du vill gärna prata om sälar också, men det har vi inte gjort än.  
 
 
[00:00:50:02 - 00:00:59:19] 
Ulf: Så vi fortsätter lite på det temat. Jag har bjudit hit Nathalie Kindbladh.. Kindbladh så har 
jag rätt. välkommen.  
 



 
[00:00:59:20 - 00:01:00:01] 
Nathalie Kindbladh: Tack så mycket  
 
 
[00:01:00:17 - 00:01:07:13] 
Ulf: och du är vilthandläggare på länsstyrelsen. Stämmer det? Det stämmer. Roligt att du 
hade möjlighet att komma hit också.  
 
 
[00:01:07:24 - 00:01:08:18] 
Nathalie Kindbladh: Kul att få inbjudan.  
 
 
[00:01:09:20 - 00:01:31:21] 
Ulf: Jag tänkte att vi skulle prata om hägrar och skarvar. Jag blev lite inspirerad av Tom som 
var fiskaren som pratade om skarv bland annat. Jag vet inte om han gjorde det i podden, men 
han gjorde det både före och efter sändningen och då tänkte jag att det är många som har 
synpunkter på hägrar, inte minst i Östhammars tätort.  
 
 
[00:01:32:19 - 00:01:37:11] 
Elin: De bor boende, det är inte så mycket yrkesdel utan det är mera privat.  
 
 
[00:01:37:15 - 00:01:38:07] 
Ulf: Precis.  
 
 
[00:01:38:07 - 00:01:38:20] 
Elin: Som kommer in.  
 
 
[00:01:39:07 - 00:01:58:19] 
Ulf: Och hägrarna, eller förlåt skarvarnas bosättningar ser man ju väldigt tydligt ute i 
skärgården bara man tittar ut från Krutudden här i Östhammar. Så därför tänkte jag att vi 
skulle prata lite grann om det och vad som gäller kring hägrar och skarvar.  
 
 
[00:01:59:19 - 00:02:00:24] 
Elin: Skönt att få in en expert.  
 
 
[00:02:01:00 - 00:02:01:07] 
Ulf: Ja.  
 
 
[00:02:01:23 - 00:02:02:13] 
Elin: Det känner jag.  
 
 
[00:02:03:03 - 00:02:04:08] 



Ulf: Slipper vi sitta här och gissa.  
 
 
[00:02:04:10 - 00:02:04:24] 
Elin: Precis.  
 
 
[00:02:05:17 - 00:02:07:17] 
Ulf: Nathalie. Vem är du?  
 
 
[00:02:08:04 - 00:02:40:05] 
Nathalie Kindbladh: Ja, jag är vilthandläggare på länsstyrelsen och jobbar väl främst med 
älg och kronhjortsförvaltning och så även skada på grödor som stora betande fåglar orsakar. 
Tranor och svanar och gäss är väl mina främsta uppgifter, men man får ju jobba med lite allt 
möjligt som vilthandläggare. Vi har även ansvar för rovdjursinventeringen i länet. Vi har ett 
register över vilthägn, vi har ett register över viltvårdsområden och vilka fastigheter som 
ingår i dem.  
 
 
[00:02:43:08 - 00:02:57:15] 
Nathalie Kindbladh: Ta hand om besiktningar både på grödor och som jag nämnde tidigare. 
Men även tamdjur och hundar har blivit angripna av rovdjur, så vi har lett arbetet med 
länsstyrelsens viltförvaltningsdelegationer.  
 
 
[00:03:00:05 - 00:03:01:12] 
Ulf: Delegationen, Vilka sitter i den?  
 
 
[00:03:09:01 - 00:03:23:19] 
Nathalie Kindbladh: Det olika näringar och intressen. Vi har naturvårdsintresset, 
jägarintresset, skogsnäringen, turism och markägare. Och sen som politiker också. Och som 
ordförande i viltförvaltning delegationen så är det landshövdingen.  
 
 
[00:03:24:07 - 00:03:07:10] 
Elin: Det är klart, det blir ofta väldigt politiskt när det kommer till varg och sådana frågor. 
Det är klart det är bra att ha en övergripande grupp att diskutera i också.   
 
 
[00:03:31:09 - 00:03:50:22] 
Nathalie Kindbladh: De ska ju besluta eller komma med inspel till mer övergripande frågor 
om länets viltförvaltning. Vi har ju några övergripande riktlinjer för bland annat älg och 
kronhjort och vildsvin och skarv, och de är ju beslutade av förvaltnings 
viltförvaltningsdelegationerna.  
 
 
[00:03:51:01 - 00:03:53:00] 
Ulf: Lyssnade du förresten på vår podd om vildsvin  
 



 
[00:03:53:08 - 00:03:53:08] 
Ulf: Mmm 
 
 
[00:03:56:22 - 00:03:57:10] 
Ulf: roligt  
 
 
[00:03:59:03 - 00:03:59:12] 
Ulf: Vi har en lyssnare, bara det är en framgång tycker jag 
 
 
[00:04:03:03 - 00:04:05:00] 
Elin: Men nu ska vi prata om skarv. Ja.  
 
 
[00:04:05:08 - 00:04:12:17] 
Ulf: Det ska vi göra. Kan du berätta lite grann om häger och skarvbeståndet? Vet du 
någonting om det som du  
 
 
[00:04:15:00 - 00:04:20:06] 
Ulf: känner till här? Jag har hört talas om från länsstyrelsens sida i Östhammar.  
 
 
[00:04:21:24 - 00:04:26:06] 
Nathalie Kindbladh: Inte specifikt just i Östhammar, men för länet. Tyvärr så inventeras 
inte hägrar.  
 
 
[00:04:28:01 - 00:04:51:06] 
Nathalie Kindbladh: Skarv inventeras men inte så regelbundet. Vi har haft några 
kustinventeringar sen förra året. Så var det en nationell riksinventering av skarv och i år så 
fick vi även medel för att göra en uppföljning. Inventering av skarven utmed kusten i länet. 
Den väntar spänt på resultatet från det kommer i oktober.  
 
 
[00:04:53:06 - 00:04:55:07] 
Ulf: Det måste vara utmanande att räkna de där fåglarna.  
 
 
[00:04:55:17 - 00:04:56:01] 
Elin: Hur går det till?  
 
 
[00:04:57:02 - 00:04:58:07] 
Elin: Hur går en inventering till?  
 
 
[00:04:58:18 - 00:05:23:02] 
Nathalie Kindbladh: För skarv så är det att man åker ut och kollar antalet. Just det, vi har 



bestämt hur de ska inventeras i Uppsala i år och då kollade vi även för att få det hyfsat likt 
hur de inventerats i år för att man ska kunna jämföra resultaten. Men man åker ut två gånger 
under sommaren och räknar antalet aktiva bon och försöker se den reproduktiva framgången i 
Bona.  
 
 
[00:05:25:00 - 00:05:43:20] 
Ulf: Vi får ju ibland synpunkter från kommunmedborgare, precis som du var inne på Elin, att 
de orsakar skada och så utövas det påtryckning på våra politiker. Gör något åt det här. Jaga de 
här eller få bort dem.  
 
 
[00:05:44:05 - 00:05:47:05] 
Elin: Får man inte bara skjuta hägrarna som stökar?  
 
 
[00:05:47:06 - 00:05:51:02] 
Ulf: Till exempel, kan du kasta ett litet ljus över den där frågan.  
 
 
[00:05:52:21 - 00:06:27:02] 
Nathalie Kindbladh: Det blir ett härligt byråkrat. Men jag ska försöka plocka ner alla de 
olika lagstiftningar och förordningar som vi har att förhålla oss till. Om det då vi fokuserar på 
att i alla fall prata om fåglar. Så i grunden så är alla vilda fåglar skyddade. Vi har EU 
lagstiftning i fågeldirektivet uppe i luften, så jag är väldigt övergripande. Och sen så har vi 
den nationella lagstiftningen av jaktlagen och jaktförordningen. Men vi kan väl säga som 
utgångspunkt så är alla vilda fåglar fredade. Jakten är undantaget från fredningen.  
 
 
[00:06:29:03 - 00:06:30:13] 
Nathalie Kindbladh: Så då ska det ju finnas.  
 
 
[00:06:32:15 - 00:06:45:08] 
Nathalie Kindbladh: De som är fåglar som är med i bilaga två till den här EU lagstiftningen 
är arter som man på nationell nivå kan få ha allmän jakt på, och där är varken häger eller 
skarv med.  
 
 
[00:06:46:05 - 00:06:48:02] 
Elin: Då får man inte ha allmän jakt på.  
 
 
[00:06:48:03 - 00:06:48:12] 
Nathalie Kindbladh: Nej.  
 
 
[00:06:48:20 - 00:06:51:11] 
Ulf: Men vilka fåglar skulle kunna finnas på den där bilagan?  
 
 
[00:06:51:11 - 00:06:52:21] 



Elin: Kanadagäss, tänker jag.  
 
 
[00:06:53:09 - 00:06:58:23] 
Nathalie Kindbladh: Går det på grågås? Kanadagås och tjäder har vi också jakt på.  
 
 
[00:06:59:18 - 00:07:03:13] 
Ulf: Så de finns med på den där bilagan som specificerar de här fåglarna får man jaga?  
 
 
[00:07:03:14 - 00:08:27:19] 
Nathalie Kindbladh: Ja precis. Då har ju medlemsland möjlighet att besluta om lagar och 
jakttider för de arterna. Och då har vi dem i bilaga ett i jaktförordningen som vi har allmän 
jakt på. Men det finns ju även möjlighet till en viss möjlighet till skyddsjakt, och då finns det 
dels skyddsjakt som du får bedriva utan ett specifikt tillstånd från länsstyrelsen, och det är de 
arter som är listade i bilaga fyra, Jaktförordningen. Och här finns skarv med på två punkter 
och alla punkter i bilaga fyra är egentligen jakt för att förebygga skada som vilt orsakar. Det 
är bland annat då om du har tranor som går och betar på växande gröda och i en flock. Om 
fler än fem får under vissa perioder under året jaga för att skydda din gröda. Skarv finns med. 
Om de är på en flygplats och kan orsaka risk för flygsäkerheten så får skarv jagas året runt. 
Men det som folk kanske främst kopplar skarpt till är skador på fisken och fiskenäringen, och 
där finns de med på några punkter. Man får läsa på här att om man vill jaga skarv. Vad som 
gäller specifikt för det är upp till den som ska jaga att bedöma om kriterierna i bilaga fyra är 
uppfyllda och möjlighet till jakt finns, men det finns på fiskeredskap eller vid känsliga 
fiskebestånd och vid utsättningsplatser.  
 
 
[00:08:28:13 - 00:08:31:11] 
Elin: Sen är det upp till privatpersoner att avgöra det. Ja.  
 
 
[00:08:31:22 - 00:08:55:20] 
Nathalie Kindbladh: Vi får ofta frågan till länsstyrelsen om det här är situationen får jag 
jaga, men vi är alltid tillbaka. Det är upp till den enskilde att göra den bedömningen. Vi kan 
inte sitta och göra en bedömning i varje enskilt fall. De kan inte ringa oss och säga Hej, jag är 
på den här platsen och det är så här många skarvar gör så här på det här avståndet från 
fiskeredskap. Får jag jaga utan det Ansvaret ligger på den som ska jaga.  
 
 
[00:08:56:09 - 00:09:09:05] 
Ulf: Under vissa förutsättningar så får en fiskare jaga skarv, men han, eller hon måste då veta 
att om man uppfyller kriterierna så att säga.  
 
 
[00:09:09:18 - 00:09:31:01] 
Nathalie Kindbladh: Och sen har vi då för skarv. Har vi ett länsbeslut om skyddsjakt nu? 
Det är ett treårigt beslut och vi är nu inne på det sista året, så vi ska göra en utvärdering och 
uppföljning. Den här inventeringen som vi har pratat om kan vara värdefull för det också, 
men där har vi ett hundratal skarvar som får fällas årligen, och det är ju i syfte att  
 



 
[00:09:33:13 - 00:09:48:13] 
Nathalie Kindbladh: vara mer som ett komplement till de som bilaga fyra redan medger att 
man har för att skydda fiske och fiskeredskap. Så är då länsstyrelsens beslut om skyddsjakt på 
skarv ett komplement till det, för att ge mer utökade möjligheter till skydd.  
 
 
[00:09:50:02 - 00:09:55:14] 
Elin: Målsättningen med den här treåriga insatsen har den varit att minska antalet skarv.  
 
 
[00:09:55:20 - 00:09:58:12] 
Nathalie Kindbladh: Nej, för skyddsjakt får aldrig vara populationsreglerande.  
 
 
[00:09:58:22 - 00:09:59:09] 
Elin: Och.  
 
 
[00:10:00:16 - 00:10:01:24] 
Nathalie Kindbladh: Det är en grundförutsättning.  
 
 
[00:10:04:07 - 00:10:45:02] 
Nathalie Kindbladh: Men om man då också ska. För det är. Många har väldigt lätt att 
jämföra län emellan och Gävleborg för att skjuta så här många på Smittskyddsinstitutet och i 
Stockholm skjuter så många på sitt beslut. Men då får man också ha i åtanke att vi har olika 
lokala populationer. Uppsala har en lägre population än Stockholm och då faller sig ganska 
naturligt att vi har färre skarvar på vår skyddsjakt jämfört med Stockholms skyddsjakt. 
Beslut. Däremot om man bara kollar andel skarv i de kvoterna vi har på beslut mot den lokala 
operationen, så ligger Uppsala i topp av de tre länen. Stockholm, Gävleborg, Uppsala i topp.  
 
 
[00:10:45:02 - 00:10:48:08] 
Elin: Att få skjuta mer, alltså procentuellt skjuta bort mer.  
 
 
[00:10:48:09 - 00:10:50:24] 
Nathalie Kindbladh: Av den lokala populationen som är inventerade.  
 
 
[00:10:51:11 - 00:10:53:09] 
Ulf: Var jagas det skarv någonstans? Ja,  
 
 
[00:10:55:03 - 00:10:56:07] 
Ulf: jag har ingen kunskap om det.  
 
 
[00:10:56:08 - 00:11:09:16] 
Nathalie Kindbladh: Hur vi får in alla skarvar som fällts på länsstyrelsen och ska 



rapporteras och då ska man ju ange plats. Det är mycket kring Dalälven, Gräsö, Karlholm  
 
 
[00:11:12:12 - 00:11:31:12] 
Nathalie Kindbladh: och Långsamt Östhammar fjärden. Vi har liksom det är där skarven 
finns, som jag förstår. Och vi ser ju också vart de största kolonierna är. Det behöver inte 
betyda att skarven är på fisken precis bredvid kolonin, utan man kan ju flyga en bra bit också 
för att söka föda.  
 
 
[00:11:33:00 - 00:11:46:05] 
Nathalie Kindbladh: Men vi vet var bara den största problematiken. Baserat på vart det vart 
jagas då. Och eftersom jakten är i syfte att skydda bestånd och fiske så får man ju anta att den 
bedrivs där behovet är som störst.  
 
 
[00:11:48:06 - 00:12:10:19] 
Ulf: Ska vi passa på att beröra en fråga när vi ändå pratar om skarv, tänker jag, som Tom 
skickade in när han fick reda på att du skulle komma hit. Tom skickade in en fråga om jag 
tolkar Tom rätt. Tom. Han som var med på förra eller förrförra sändningen fiskade från 
Gräsö.  
 
 
[00:12:12:01 - 00:12:12:13] 
Ulf: Han.  
 
 
[00:12:14:05 - 00:12:37:19] 
Ulf: Jag tolkade honom så här, att i ett annat län, där har man satt en än ett mål för hur många 
bon det får vara. Och så har man gjort det eftersom man vill skydda fiskarna och fiskarna. 
Det vill säga både de som simmar i havet och de som ska fiska upp de här fiskarna.  
 
 
[00:12:39:13 - 00:12:40:10] 
Ulf: Så tolkar jag honom.  
 
 
[00:12:42:11 - 00:12:51:04] 
Ulf: Såg du hans fråga och har du några tankar kring det där? Jag vet att du har gjort en del 
research, men att du inte riktigt hittade träff.  
 
 
[00:12:51:10 - 00:13:15:10] 
Nathalie Kindbladh: Nej, jag kan inte säga att jag hittade något bra svar på hans fråga, även 
om jag förstod frågan. Men det stämmer ju att ett av grannländerna har i sin förvaltningsplan 
skrivit som mål att antalet skarvbon ska minska till 2030. Men det framgår inte vilka aktiva 
åtgärder man ska göra för att nå dit. Jag har frågat de också handläggarna där, men hann inte 
få svar till idag.  
 
 
[00:13:16:05 - 00:13:19:16] 



Ulf: Finns det några planer på att Uppsala län ska göra på ett motsvarande sätt?  
 
 
[00:13:20:01 - 00:13:23:01] 
Nathalie Kindbladh: Nej, inte i dagsläget. Vi har inget sådant mål i vår förvaltningsplan.  
 
 
[00:13:23:09 - 00:13:23:17] 
Speaker S4: Okej.  
 
 
[00:13:24:24 - 00:13:39:12] 
Elin: Tiden rullar på. Vi måste också börja göra hägrar. Ja, absolut. Det kommer ganska 
mycket inspel till kommunen om att kan vi inte bara få skjuta bort de här som som flyger 
över villor och det kommer bajs på bilar och så där, och då  
 
 
[00:13:41:05 - 00:13:48:20] 
Elin: har vi ju fått. Vi har ju haft kontakt med er tidigare, men kan inte du berätta? Hur 
fungerar det när man får sådana önskemål? Vad gäller då?  
 
 
[00:13:49:21 - 00:14:17:23] 
Nathalie Kindbladh: Det är ju många som som du säger vill skjuta fåglarna. Men som jag sa 
så är de ju i grunden fredade och skyddade. Och för att få jaga häger så krävs att man 
uppfyller vissa kriterier och vissa skäl. Bajs på bilar. Om vi säger att bilen är en egendom och 
att få jaga fåglar för att skydda skada på egendom är inte ett av skälen till att kunna bevilja 
skyddsjakt. Det uppfyller inte kriterierna.  
 
 
[00:14:18:08 - 00:14:27:24] 
Ulf: Om det finns risk för smitta då? Lek med tanken att du på något vis får i dig det här 
bajset, kanske på fingrarna och sedan något barn som äter någonting. Ja.  
 
 
[00:14:28:07 - 00:15:12:02] 
Nathalie Kindbladh: Så jag försöker kolla lite i domar från kammarrätten och 
förvaltningsrätten. Det var bland annat ett beslut om att få göra skyddsjaga råkor i en 
tätortsnära det också. Just att det är bajs överallt. Och där fastslog man att det finns inte den 
risken för en stor smittspridning eller stora sjukdomsutbrott. Så det uppfylldes inte heller. Det 
är allmän hälsa som är ett av de här skälen. Om man ska kunna bevilja skyddsjakt och 
fågelbajs på skorna eller på bilarna. Inte en risk för allmän hälsa i bedömningen.  
 
 
[00:15:13:17 - 00:15:24:21] 
Elin: Vad gäller för hägern? Annars? Skiljer sig hägern och skarven från varandra. Skarven 
har vi viss jakt på något hundratal djur per år? Är det likadant med hägern? Eller ser det 
annorlunda ut?  
 
 
[00:15:24:21 - 00:15:33:24] 
Nathalie Kindbladh: Vi har inga generella skyddsjakt beslut på hägrar vi får in eller 



länsstyrelsen får in några ansökningar per år om skyddsjakt. Det är väl främst för att skydda 
fiske  
 
 
[00:15:36:09 - 00:16:25:12] 
Nathalie Kindbladh: som är ett av de här skälen för att kunna få bevilja skyddsjakt. Dels då 
fisk som vilt, djur och fiskens livsmiljö, men även fiske som det ingår i är skälet att förhindra 
allvarlig skada på gröda, boskap, skog, fiske och vatten som finns upplysta som ett av 
kriterierna för att kunna bevilja skyddsjakt. Det är också flera förutsättningar som ska 
uppfyllas för att man ska komma till. Möjligheten till skyddsjakt. Så det är inte bara ett av de 
fyra skälen. Man ska också se att det inte påverkar gynnsam bevarandestatus för arten i dess 
naturliga utbredningsområde, och det får heller inte finnas någon annan lämplig lösning. Så 
först och främst gäller det att man ska pröva andra lämpliga lösningar.  
 
 
[00:16:27:05 - 00:16:29:24] 
Nathalie Kindbladh: Och det man ofta gör är att ta till skrämsel.  
 
 
[00:16:32:15 - 00:16:55:06] 
Nathalie Kindbladh: Och skyddsjakten beviljas ofta i för att man ska försöka få till en 
förstärkt skrämsel. Du kommer med. För en häger koloni eller en skarvkoloni kommer du 
aldrig få så att du kan utrota kolonin. Du kommer inte få det antalet, för då har vi en reglering 
av populationen och det är inte tillåtet.  
 
 
[00:16:58:18 - 00:17:05:06] 
Nathalie Kindbladh: Men skyddsjakt kan då vara ett verktyg i den förstärkta skrämsel.  
 
 
[00:17:07:23 - 00:17:24:08] 
Elin: Det kanske tar oss in på den sist vi hade. Vi kommer att behöva avsluta strax, men vi 
fick inspel från allmänheten om att i Uppsala så använder man brandförsvaret brandsprutor 
för att spruta vatten på fåglarna.  
 
 
[00:17:24:16 - 00:17:28:01] 
Ulf: Nu ska vi inte hänga ut brandförsvaret här för de.  
 
 
[00:17:28:02 - 00:17:32:15] 
Elin: Kan nämligen vara helt oskyldiga. Det var för länsstyrelsen hade inte hört talas om det 
här.  
 
 
[00:17:32:18 - 00:17:37:22] 
Nathalie Kindbladh: Jag har inte hört talas om det och mina kollegor har inte sagt något om 
det eller någon.  
 
 
[00:17:37:22 - 00:17:42:01] 



Ulf: Annan än brandförsvaret. Men det stod så för mig. Det stod så.  
 
 
[00:17:42:03 - 00:17:50:19] 
Elin: Ja, det var nytt även för mig. Men det är ingenting som ni har hört talas om i alla fall. 
Det är inte en metod som länsstyrelsen rekommenderar kommuner att ägna sig åt.  
 
 
[00:17:51:06 - 00:17:52:20] 
Nathalie Kindbladh: Nej, det skulle jag inte säga.  
 
 
[00:17:53:16 - 00:18:09:10] 
Ulf: Det finns en massa andra skrämsel. Det finns mycket sådana exempel. Jag har talat med 
din kollega Anders, som nämnde en rad sådana tips på hur man kan skrämma fåglarna. 
Åtminstone så att de inte är i närheten av bostaden, tänker jag.  
 
 
[00:18:09:17 - 00:18:38:17] 
Nathalie Kindbladh: Men man får ju lite tänka vad vill vi definitivt inte ha? De här fåglarna. 
Fåglarna kommer att finnas i området. Det är bra att du flyttar problemet någon annanstans. 
Och du vet ju aldrig vart de flyttar till, så du kanske blir av med dem vid just det huset eller 
det bostadsområdet. Men det betyder inte att hela tätorten kommer att bli befriad från de här 
fåglarna, för de kommer finnas kvar. Så frågan är vart vill vi i så fall? Vad tycker vi är 
mindre besvärligt att de här fåglarna är?  
 
 
[00:18:40:08 - 00:18:41:10] 
Nathalie Kindbladh: Men jag.  
 
 
[00:18:41:10 - 00:18:41:22] 
Ulf: Tänker att.  
 
 
[00:18:42:06 - 00:18:46:05] 
Nathalie Kindbladh: Fåglarna hittat hit och tycker det är en bra plats, så kommer de inte ge 
upp i första taget. Kan man väl.  
 
 
[00:18:46:19 - 00:18:58:18] 
Ulf: Det finns ju ganska mycket skog och ganska mycket skärgård i vår kommun och vi är 
inte jätte tättbefolkade. Så det är klart att i ett område där det inte är lika tätbefolkat skulle det 
vara lämpligt om man hade, om man kunde rekommendera.  
 
 
[00:18:58:18 - 00:19:01:18] 
Elin: Någon att hänvisa dem. Det vore bra om ni flyttade hit.  
 
 
[00:19:01:19 - 00:19:04:14] 



Nathalie Kindbladh: Tack för erbjudande om visning och.  
 
 
[00:19:05:10 - 00:19:07:08] 
Elin: Inte schysst någonstans.  
 
 
[00:19:08:01 - 00:19:09:09] 
Nathalie Kindbladh: Visning på någon mäklare. Annons.  
 
 
[00:19:10:13 - 00:19:19:03] 
Ulf: Stort tack Nathalie för att du hade möjlighet att komma hit och klargöra lite grann. Jag 
har uppnått en högre nivå av förvirring. Det är inte som man brukar säga.  
 
 
[00:19:20:01 - 00:19:21:22] 
Elin: Men superbra att få hjälp.  
 
 
[00:19:22:08 - 00:19:27:14] 
Ulf: Nu har vi ännu inte pratat om kanadagäss och det är din specialitet och en av dina 
specialiteter.  
 
 
[00:19:27:24 - 00:19:37:17] 
Nathalie Kindbladh: Nja, kanadagäss jobbar inte så mycket mer om du får jaga dem året 
runt på växande gröda. Så är vi med de här fåglarna som är lite mer begränsade i tillfälliga 
skyddsjakt, Möjligheter som.  
 
 
[00:19:38:07 - 00:19:39:00] 
Ulf: Kronhjort.  
 
 
[00:19:39:04 - 00:19:41:16] 
Nathalie Kindbladh: Eller kronhjort och jobbar mycket med slutspurt nu inför älgjakten.  
 
 
[00:19:41:17 - 00:19:45:11] 
Ulf: Ja just det, när börjar 8 oktober? Åtta oktober. Ska du jaga.  
 
 
[00:19:45:11 - 00:19:46:08] 
Speaker S4: Själv? Jag jagar.  
 
 
[00:19:46:08 - 00:19:47:09] 
Nathalie Kindbladh: Inte. Nej. Okej.  
 
 
[00:19:48:05 - 00:19:48:19] 



Ulf: Ska du jaga?  
 
 
[00:19:49:02 - 00:19:50:17] 
Elin: Nej, jag ska inte jaga. Nej,  
 
 
[00:19:52:06 - 00:19:53:17] 
Elin: men jag tror vi får tacka då.  
 
 
[00:19:53:18 - 00:19:55:21] 
Ulf: Ja, det får vi göra. Tack så mycket! Tack så.  
 
 
[00:19:55:21 - 00:19:56:05] 
Speaker S4: Mycket!  
 
 
[00:19:56:10 - 00:20:02:13] 
Ulf: Tack så mycket Nathalie. Tack säger vi. Också Magnus Degerman som sköter tekniken 
och. På återhörande! Hej då!  
 


